
Z Á P I S 

z 3. veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vřeskovice dne 

21.2.2023 

 

Program  veřejného zasedání 

  1)    Zahájení, jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

  2)    Zpráva z mezidobí zasedání      

  3)    Zprávy předsedů výborů 

  4)    Rozpočtové opatření č. 1 

  5)    Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu obce pro sdružení Junák 

  6)    Darovací smlouva o poskytnutí daru z rozpočtu obce pro ZŠ a MŠ Švihov 

  7)    Podmínky užívání sálu v KD 

  8)    Rozprava 

  9)    Usnesení a jeho schválení 

10)    Závěr 

 

 

1.   Zahájení 
 

   Veřejné zasedání zahájila a řídila místostarostka obce p. Andrea Faloutová v 18.30hod. 

Přítomno bylo 6 členů OZ – usnášeníschopnost zajištěna. Omluven starosta obce p. Krotký 

Jan. Paní Faloutová přivítala občany na veřejném zasedání a seznámila je s navrženým 

programem, do kterého doplnila bod č. 4/1 – rozpočtové opatření č. 2.  Pak požádala členy 

OZ o hlasování.  

Hlasování :   6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Program byl přítomnými členy OZ schválen. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu :                                  p. Majer Jan, p. Brada Radek 

Ověření z minulého veř. zasedání 15.12.2022            p. Ruth Václav, p. Toman Jan 

 

Jmenování zapisovatele :                p. Kašparová Hana 

 

V zápisu z minulého zasedání jsou zaznamenány všechny projednané záležitosti. 

 

Volba návrhové komise : 

Předseda :            sl. Marešová Monika 

Členové :             p. Duchek Josef,  p. Matoušek Václav  

 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

 

 

2.   Zpráva z mezidobí zasedání 
 

   Místostarostka informovala přítomné o činnosti zastupitelů od posledního veřejného 

zasedání. Zastupitelé se sešli na třech pracovních poradách :  



4.1.2023 – projednán projekt na Sauně, přivaděč vody z vrtu, navýšení cen odpadů o 20 %. 

25.1.2023 -  podání žádosti o dotaci na márnici – 70 % max. – 300.000,- Kč, v plné výši. 

Žádost střediska Královák Klatovy, Junák- český skaut o poskytnutí účelové dotace 

z rozpočtu obce na letenky ve výši 24.000,- Kč pro místní skautky Markétu Steiningerovou a 

Hanu Kadlecovou na WORLD Scout Jamboree. Příprava podkladů pro dotaci z programu 

PSOV – nová vrata, fasáda a odvodnění garáže, omezení provozu v knihovně z důvodu malé 

účasti návštěvníků. 

6.2.2023 -  informace o získání dotace na márnici ve výši 300.000,- Kč, zakoupení traktůrku 

na sečení trávy – 208.000,- Kč, schůzka ohledně řešení prací na Sauně – odvodnění objektu, 

elektřina, topení a protipožární opatření.  

Objížďka z důvodu napojení přivaděče vody – 14 dní částečná a 14 dní úplná. Podmínky při 

užívání sálu, energie a úklid. Přeložka veř. osvětlení z důvodu rekonstrukce domu p. Cibulky 

V. a příprava na veřejné zasedání.  

   

 

3.   Zprávy předsedů výborů 
 

Faloutová Andrea – kulturní výbor 

Kulturní výbor připravil pro děti vánoční besídku, na náves u rybníka přivezly místní skautky 

betlémské světlo, 1.1.2023 se uskutečnila tradiční šlápota, ochotníci z Lužan zahráli divadlo – 

účast 80 občanů, taneční zábava Trhák. 25.2.2023 se bude konat zábava Extraband, 4.3.2023 

dětský bál a večer pořádá TJ Šibřinky. Obec se zúčastní akce Ukliďme Česko. 

   

Ruth Václav – výbor lesního hospodářství 

Vytěžené dřevo je prodané, oplocená plocha je připravena na výsadbu sazenic stromků.  

Nákup stromků zajistí lesní hospodář p. Konůpek a připraví žádost o dotaci.  

 

Brada Radek – výbor pro místní hospodářství 

Informoval přítomné ohledně zakoupení nového traktoru na sečení trávy. 

 

Toman Jan – výbor pro odpadové hospodářství 

25.1.2023 proběhl prodej známek na popelnice a poplatky za psy. Ceny známek zůstaly stejné 

jako v loňském roce. 

 

Marešová Monika -  kontrolní výbor 

Během měsíce ledna proběhly inventury majetku obce a byla provedena kontrola činnosti 

všech výborů vč. zápisu dne 27.1.2023. 

 

 

4.   Rozpočtové opatření č. 1 

 

  Předseda finančního výboru p. Majer Jan seznámil občany s rozpočtovým opatřením č. 1 na 

r. 2023, které se týkalo příjmu dotace i výdajů na volby prezidenta ČR ve výši 38.600,- Kč. U 

§ 6402 – finanční vypořádání , pol. 5364 – vratky transferů byly navýšeny výdaje o 10.000,- 

Kč z důvodu nevyčerpané dotace na předfinancování volby prezidenta v závěru loňského 

roku.  

Rozpočtové opatření č. 1 bere zastupitelstvo na vědomí. 

 

 

 



4/1   Rozpočtové opatření č. 2 
 

   U rozpočtového opatření č. 2 se jedná pouze o přesun finančních prostředků z běžných 

výdajů na investiční u § 3745 – Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň  a to z důvodu nákupu 

nového traktůrku na sečení trávy ve výši 207.000,- Kč. 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Rozpočtové opatření č. 2 bylo schváleno. 

 

 

5.   Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu obce pro sdružení Junák 
 

   Předmětem smlouvy je poskytnutí dotace ve výši 24.000,- Kč na letenky pro místní skautky 

Markétu Steiningerovou a Hanu Kadlecovou, které se zúčastní akce WORLD Scout 

Jamboree. 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Smlouva o poskytnutí dotace pro sdružení Junák byla schválena. 

 

 

6.   Darovací smlouva o poskytnutí daru z rozpočtu obce pro ZŠ a MŠ Švihov 
 

   Obec Vřeskovice poskytne Základní a Mateřské škole Švihov na základě žádosti finanční 

dar ve výši 22.000,- Kč, určený na financování školství. 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Smlouva o poskytnutí daru ZŠ a MŠ Švihov byla schválena. 

 

 

7.   Podmínky užívání sálu v KD 
 

   Pro užívání sálu byly stanoveny podmínky, které budou dodržovány všemi, kdo si sál 

pronajme. Týká se to hlavně úklidu a ceny energií. (energie místní složky neplatí).  Podmínky 

užívání sálu budou zveřejněny na stránkách obce. 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Podmínky užívání sálu byly schváleny. 

 

 

8.   Rozprava 

 

Kadlce V. -  předseda TJ Vřeskovice pozval přítomné na maškarní Šibřinky, které se konají 

4.3.2023 od 20.00 hod.  

 

Faloutová A. – připomínka občanům, aby ukládali do kontejnerů odpady, jaké tam patří. Tato 

informace byla zveřejněna v prosincovém Vřeskováku. 

 

Zub J. – ulička mezi p. Červenkou a p. Brejchou by potřebovala upravit povrch.  

 

Blohmannová O. – do uličky by stačilo navozit štěrk, nestačí jen strhnout povrch. 

 

Ruth V. – navrhuje, aby se dopravila frezovaná drť a on je ochoten v uličce ji rozvézt   

 

 



9.   Usnesení a jeho schválení 

 

   Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise sl. Marešová Monika a tázala se 

přítomných, kdo má k usnesení nějaké připomínky nebo návrhy. Jiné návrhy ani připomínky 

nebyly podány, proto nechala o návrhu hlasovat. 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Usnesení z 3. veřejného zasedání bylo schváleno. 

 

  

10.   Závěr 
 

   Místostarostka p. Faloutová Andrea poděkovala všem za účast na veřejném zasedání a 

schůzi zakončila v 19.00 hod. 

 

 

Vřeskovice dne :   21.2.2023 

Zapsala :                Kašparová Hana 

 

 
 


